
Sprawozdanie z działalności
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sosnowcu
w okresie od maja 2024 r. do stycznia 2025 r.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Porządku  Publicznego  w  Sosnowcu  została
powołana Uchwałą Nr 12/I/2024 Rady Miejskiej w Sosnowcu z dnia 7 maja 2024
roku.

Funkcję  przewodniczącej  komisji  pełniła  radna  Małgorzata
Pogoda-Mendakiewicz,  a  funkcję   zastępcy  przewodniczącej  pełni  radny  Wiktor
Radziejewski .
W  okresie  sprawozdawczym  Komisja  pracowała  maksymalnie  w  składzie
20 radnych, odbywając 9 posiedzeń.

W maju 2024 roku do składu komisji dołączył radny Michał Zając.
Frekwencja radnych na posiedzeniach komisji wyniosła 80 %.
W wyniku swoich prac w ostatnim roku Komisja podjęła 4 opinie dotyczące

projektów uchwał.
Komisja odbyła dwa posiedzenia wyjazdowe:
1.  Pierwsze  posiedzenie  odbyło  się  w  Stacji  Uzdatniania  Wody  „Maczki”,  gdzie
wspólnie  z  Komisją  Gospodarki  Komunalnej  i  Komunikacji  omówiono
funkcjonowanie stacji oraz Sosnowieckich Wodociągów.
2. Drugie posiedzenie wyjazdowe odbyło się w Komendzie Miejskiej Policji  przy
ul.  Janowskiego,  podczas  której  omówiono  stan  bezpieczeństwa  w  mieście,
a następnie zapoznano się z pracą i funkcjonowaniem komendy.

Systematycznie  zajmowano  się  zagadnieniami  bezpieczeństwa  i  porządku
w mieście  zgodnie  z  ramowym planem pracy  komisji  na  II  półrocze  2024  roku,
między innymi:
- bezpieczeństwem w ruchu drogowym wszystkich uczestników,
- bezpieczeństwem na obiektach sportowych i akwenach wodnych,
- bezpieczeństwem kierowców i pasażerów PKM oraz Tramwajów Śląskich,
- przeciwdziałaniem przemocy domowej,
- realizacją Akcji Zima dotyczącej zimowego utrzymania dróg oraz pomocą dla osób
bezdomnych w czasie zimy,
- problemem dotyczącym pojawiania się dzików na osiedlach.

Komisja  omówiła  i  dokonała  oceny  wykonania  budżetu  za  rok  2024,  oraz
zaopiniowała budżet miasta na rok 2025.

Komisja współpracowała z wydziałami urzędu oraz służbami miejskimi, które
przygotowywały materiały na posiedzenia Komisji.

Komisja współpracowała z Policją , Strażą Pożarną i Strażą Miejską.
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Dziękuję :
•  Prezydentowi Miasta Panu Arkadiuszowi Chęcińskiemu, jego zastępcom,
Pani Skarbnik Miasta, Sekretarzowi Miasta,
•  Pełnomocnikowi Prezydenta Dominikowi Łączykowi,
•  Komendantowi Miejskiemu Policji Sławomirowi Zagrobelnemu ,
• Komendantowi Państwowej Straży Pożarnej Marcinowi Pilarskiemu,
• Komendantowi Straży Miejskiej Ireneuszowi Kosielskiemu,
• Naczelnikowi Wydziału Administracji Drogowej Robertowi Dworakowi,
• Dyrektorowi  MZUK  Marcinowi  Jakubczakowi  i  jego  zastępcom,  a  także
pracownikom  wymieniowych  służb  oraz  wydziałów  UM  za  obecność  na
posiedzeniach Komisji i przygotowywane materiały.

 Dziękuję także :
•  mojemu zastępcy  radnemu Wiktorowi Radziejewskiemu,
•  koleżankom i kolegom radnym za udział w pracach Komisji,
•  Pani Anecie Zobek-Kowalczyk – Pani Dyrektor Biura Rady Miejskiej,
•  Panu Michałowi Galbasowi za opiekę i obsługę kancelaryjno-organizacyjną
Komisji, a także pozostałym pracownikom Biura Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Pogoda-Mendakiewicz
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